
 

 

                         Z Á P I S 
z 10. jednání Výboru pro dopravu ze dne 10. 10. 2023  

 
Dne 10. 10. 2023 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeného 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, 361 20 Karlovy Vary, zasedací 

místnost v 5. patře  

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:30 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,  
                           Martin Jícha, Vlastimil Lepík, Jan Fikrt 
 

Omluveni:    

Nepřítomni:   

Hosté:         Por. Petr Chvostal, por. Pavel Písařík – DI PČR 

Program:              

1. Zahájení 

2. Dopravní značení a dopravní situace ve městě 

3. Různé 

 
1. Zahájení 

 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu. 
 

Schválení programu 
 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 10. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,                           

Martin Jícha, Vlastimil Lepík, Jan Fikrt 
 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2. Dopravní značení a dopravní situace ve městě 

2.1. V Lučinách 
Jako první byla řešena otázka parkování vozidel na místní komunikaci V Lučinách, kdy Dis.,Bc. 

Vrba nesouhlasil s negativním stanoviskem DI PČR k parkování na chodníku. 



 
Dle vyjádření přítomného por. Chvostala je chodník stavebně uzpůsoben pro chůzi a jen 

v místech sjezdu je uzpůsoben k vjezdu na pozemky. DI PČR posuzuje rozhledová pole, a kde 

nejsou zachovány normové rozměry, nemůže být DI PČR oficiálně schváleno parkování, natož 

stání na chodníku. Auta vyjíždějící z pozemků musí mít rozhled a stání na chodníku nelze 

zlegalizovat. Navíc by byly nutné stavební úpravy, a výsledkem by byla možná legalizace velmi 

omezeného počtu parkovacích míst.  
Jedním z navrhovaných řešení je jednosměrný provoz nebo vytvoření Zóny 30. V Zóně 30 platí 

pravidlo pravé ruky, postačuje jednostranný chodník, nemusí být přechody pro chodce, pouze 

zpomalovací prvky na vjezdech do zóny, a rychlost je omezena na 30 km/hod.   
Por. Chvostal uvedl, že se domnívá, že stavební činnost v oblasti přináší dopravní řešení, které 

nebude umožňovat variantu zjednosměrnění komunikace v Lučinách.  
  
Závěr: Tajemnice výboru požádá p. Ing. Bursíka o vyjádření, zda se město zabývá otázkou 

parkování na místní komunikaci V Lučinách, a současně požádá stavební úřad o vyjádření, zda 

je vydáno povolení ke stavební činnosti v dané lokalitě a zda stavební úřad disponuje 

projektovou dokumentací a může poskytnout výboru dopravy požadované informace.   

2.2 Parkoviště K + R před školou Krušnohorská 

Stávajícím dopravním značením je umožněna tato forma pouze v Po-Pá v čase  7.00-8.00 hod 

a byla zavedena k zajištění vyložení žáků před školou. Dle vyjádření člena výboru p. Jíchy je 

toto zcela nedostačující a navrhuje čas 07.00 – 17.00 h z důvodu navážení žáků a dalších 

návštěvníků do bazénu školy autobusy.  

Závěr: Tajemnice výboru požádá o vyjádření školu, dopravní podnik, a pokud bude požadavek 

i z jejich strany, předá podnět vedoucí technického odboru. 

2.3 Přechod na Chebské ulici  

Po diskuzi nad daným místem pro přecházení a vysvětlením problematiky ze strany DI PČR 

nebylo přistoupeno k žádné úpravě.  

2.4 Cyklostezka Mlýnská ulice 

Při příjezdu vozidel od Staré Role je složitá dopravní situace pro cyklisty při odbočování doleva 

na pokračování cyklostezky směrem Čankovská. Zde jim v odbočení často brání vozidla 

přijíždějící Mlýnskou ulicí, která zde musejí dávat přednost. Po celém křížení chybí vodorovné 

značení s cyklisty.  DI PČR se domnívá, že má dojít k úpravě výstavbou kruhové křižovatky. 

Závěr: Tajemnice výboru předá podnět se žádostí o vyjádření a návrh řešení vedoucí 

technického odboru.  

2.5 Jáchymovská – doplnění podjezdní výšky 

Člen výboru p. Jícha navrhuje doplnění dopravního značení na Jáchymovské ulici o podjezdné 

výšce 4.2 m při odbočení na ulici Sedlecká. Dle jeho vyjádření opakovaně dochází k blokování 

dopravy.  

Závěr: Přítomný zástupce DI PČR por. Chvostal uvedl, že prověří situaci na místě a případný 

podnět na změnu dopravního značení předá technickému odboru.  

Předsedkyně výboru poděkovala přítomným zástupcům DI PČR za účast a vysvětlení 

problematiky.  

3. Různé 
 

3. 1 Sloupky na Zámeckém vrchu  
Člen výboru p. Lepík upozornil, že řidiči motocyklů nerespektují dopravní značení a jezdí přes 

sloupky. Dále navrhl změnu dopravního značení tak, aby byl umožněn průjezd cyklistům. 

Zaznamenal, že zde cyklisté stojí a čekají na zelenou.  



 
 

Závěr: Tajemnice výboru předá podnět se žádostí o vyjádření a návrh řešení vedoucí 

technického odboru 

3. 2  Přechod u transfúzní stanice a cyklostezka Vítězná - od Lidlu do Drahovic  
Člen výboru p. Lepík doporučuje doplnit vodorovné dopravní značení na cyklostezce  ve směru 

od transfúzní stanice k ulici Bezručově. Současně požaduje prověřit dopravní značení na 

cyklostezce Vítězná ulice - ve směru od Lidlu do Drahovic. Dopravní značení je nejasné pro 

cyklisty i chodce.  
 

Závěr: tajemnice výboru předá podnět se žádostí o vyjádření a návrh řešení vedoucí 

technického odboru. 

3.3. Vjezdy na pozemky na komunikaci Pod Jelením skokem  
Člen výboru p. Lepík požaduje vysvětlení, jaká jsou stanoviska k budování parkovišť na vlastní 

ploše subjektů ve vazbě na zábor parkovacích míst, kdy vjezdem na pozemky dochází ke 

ztrátě parkovacích stání pro ostatní účastníky silničního provozu na místní komunikaci Pod 

Jelením skokem. 
 

Závěr: Tajemnice výboru předá podnět vedoucí  odboru dopravy se žádostí o vyjádření k dané 

problematice.  

3.4 Skříňky na Meandr  

Pod bodem 7.4.jednání výboru dne 14. 9. 2023 byl vznesen dotaz na případné dovybavení 

Meandru skříňkami na úschovu věcí. K návrhu tajemnice výboru sdělila, že dle telefonického 

vyjádření vedoucího odboru majetku s tímto není uvažováno.  

Usnesení: Výbor dopravy vznáší návrh na dovybavení Meandru uzamykatelnými 

skříňkami pro návštěvníky v obdobném režimu jako tomu je v areálu Rolava.  

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,                           

Martin Jícha, Vlastimil Lepík, Jan Fikrt 
 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

 

 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín příštího 

jednání Výbor dopravy zastupitelstva města Karlovy Vary,  které se uskuteční dne 14. 11. 

2023 v zasedací místnosti budovy Magistrátu města Karlovy Vary v 5. patře. Hostem 

bude Ing. Eva Pavlasová, vedoucí technického odboru. Výbor se bude zabývat zimní 

údržbou komunikací.  

 

 

Zapsala:  Mgr Hana Žáková, 
Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 
 
 
 

Zapsala: Hana Opletalová - tajemnice výboru            
Dne: 10. 10. 2023  


